
Programda konuşan Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı 
Fatma Şahin ise katılımcılık ve kapsayıcılığın Büyükşehir 
Belediyesi için önemine vurgu yaparak şunları söyledi: 
“İyi bir planlama, iyi bir sonuca gitme ve günün sonunda 
vatandaş memnuniyetini kazanarak şehrin yaşam 

kalitesini iyileştirirken, yaşanan sorunlara karşı çözme 
kapasitesini arttırmak gerekiyor. OECD Şampiyon Şehir 

olurken katılım ve kapsayıcılıkla baktık. Kimseyi 
geride bırakmadan kim ne söylüyor, kim ne söylemek 
istiyorsa bunu dinleyerek şehir için doğru yöntemle 

en kısa sürede şehrin sorunlarının çözümünü ve sorun 
çözme kapasitesini arttırmamız gerekiyor.”

Hasan Kalyoncu Üniversitesi 
(HKÜ) Hukuk Fakültesi tarafından 
düzenlenen “Bölge Adliye 
Mahkemelerinin İşleyişi” adlı 
seminer programında, Diyarbakır 
Bölge Adliye Mahkemesi Cumhuriyet 
Başsavcısı Ali İrfan Yılmaz 
tecrübelerini öğrencilerle paylaştı.

HKÜ’de HKÜ’de 
“Bölge adliye “Bölge adliye 

mahkemelerinin mahkemelerinin 
işleyişi” semineri işleyişi” semineri 

Gaziantep FK, Süper Lig’in 36. 
haftasında deplasmanda konuk 
olacağı Adana Demirspor maçı 
hazırlıklarına devam ediyor. Teknik 
Direktör Selçuk İnan yönetiminde 
saat 17:00’de gerçekleştirilen 
antrenman yaklaşık 1 saat 20 dakika 
sürdü.
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Deprem ve depremin
etkileri konuşuldu

Gaziantep Medical Point 
Hastanesi, sağlık sektöründe 
önemli bir adım daha attı. Prof. 
Dr. Ekrem Ünal liderliğindeki 
Türkiye’de ender bulunan 
EAHAD akreditasyonuna sahip 
Hemofili Merkezi’ni hizmete 
açtı. Modern tıbbi donanımla 
hastalara umut dolu bir 
gelecek sunan merkez, en 
yüksek kalitede klinik bakımı 
ve güncel tedavi uygulamaları 
ile hizmet verecek.

Şahinbey Belediye Başkanı Mehmet 
Tahmazoğlu, İsrail’i protesto eden 
Gaziantep Üniversitesi öğrencilerini 
ziyaret ederek destek verdi. 
Dünya’nın dört bir tarafında üniversite 
öğrencileri İsrail’in yaptığı katliama 
tepki göstererek eylem düzenlerken 
Gaziantep Üniversitesi öğrencileri de 
İsrail’i protesto için oturma eylemi 
düzenledi. Şahinbey Belediye Başkanı 
Mehmet Tahmazoğlu, İsrail’in yaptığı 
katliama sessiz kalmayan öğrencileri 
ziyaret ederek onlara destek oldu.

Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 6 
Şubat depremi sonrası 
kentin dirençli olması 
amacıyla alınacak kararlar 
için hazırlanacak yol 
haritasının belirlenmesi 
kapsamında “Deprem 
ve Depremin İnşaat 
Sektörüne Etkileri” konulu 
çalıştay düzenlendi.

GAÜN’ün büyük 
kütüphane 

projesi için ilk 
kazma vuruldu

Gaziantep Üniversitesinde (GAÜN) uzun 
süredir beklenen ve yapılması planlanan 
Gaziantep Üniversitesi Kütüphanesi Projesi 
için ilk adım atıldı.

Adana Demirspor 
hazırlıkları 

devam ediyor

Medical Point Hastaneler Grubu Yönetim Kurulu Başkanı Hayrullah 
Kubba liderliğinde EAHAD Akredite Hemofili Merkezi açıldı.

Medical Point’ten hemofili 
tedavisinde yeni bir adım

Yurttaş anlattı, Başkan Yılmaz dinlediYurttaş anlattı, Başkan Yılmaz dinledi
Şehitkamil Belediye Başkanı 
Avukat Umut Yılmaz, 
Seyrantepe Mahallesi’ndeki 
yurttaşlarla buluştu. 
Başkan Umut Yılmaz, 
bölge halkının taleplerini 
dinledi ve kendileriyle fikir 
alışverişinde bulundu.

Tahmazoğlu İsrail’i protesto Tahmazoğlu İsrail’i protesto 
eden öğrencilere destek verdieden öğrencilere destek verdi

GAGİAD 
yönetiminden 
GTB’ye ziyaret

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği 
(GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanı 
Yiğitcan Konukoğlu ve Yönetim Kurulu 
Üyelerinden oluşan heyet, Gaziantep 
Ticaret Borsası’nı (GTB) ziyaret etti.

Kahramanmaraş 
merkezli şiddetli 
depremlerden 
etkilenen illerden 
biri olan Gazi şehirde 
yeniden imar, mevcut 
yapı stoklarının 
yenilenmesi, 
yürütülecek 
çalışmalar, deprem 
eksenli yeni yasal 
düzenlemeler 
hakkında fikir 
alışverişi yapılması 
amacıyla Büyükşehir 
Belediyesi Meclis 
Salonu’nda düzenlenen 
çalıştaya kamu 
kurumları temsilcileri, 
ilgili odalar ve sektör 
temsilcileri katıldı.

SORUN ÇÖZME
KAPASİTESİNİ
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